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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Сложен бюрократичен и скъп процес, с огромна регулаторна тежест. Така гледа бизнесът на настоящата
нормативна уредба, която касае вноса на работна ръка от чужбина. Законите са няколко и въпреки че съвсем
наскоро претърпяват реформа, бизнесът все още вижда дефицити. От недостиг на работна ръка се оплакват поне
75 на сто от компаниите според различни проучвания като липсата в някои сектори е сериозн... 

Наемането на индийци е социален дъмпинг на пазара на труда в България и на заплащането на българските
работници. Тази позиция застъпи си в ефира на БНТ главният икономист на КНСБ Любослав Костов по повод
инициативата на Българската търговско-промишлена плата (БТПП) тази седмица, която бе домакин на кръгла
меса, озаглавена "Неизползвани възможности за внос на работна ръка", провела се съвместно с И... 

Търговско-промишлена палата – Стара Загора проведе Общо събрание на членовете на сдружението, на което
бяха приети отчета за дейността за 2023 г., насоки за дейността през настоящата година, както и бюджетът на
организацията. На събранието бяха избрани двама нови членове на управителния съвет. Гости на събранието
бяха директорът на Бюрото по труда Стара Загора Любен Георгиев, координаторът на сдру... 

Красимир Дачев "Индия е един голям резервоар на кадри. След две тя ще е 1/5 от световната работна сила. Това
са квалифицирани кадри, които знаят английски", подчерта пред Нова телевизия зам.-председателят на УС на
Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев.По думите му българите не искат да работят. Според
зам.-председателя на УС на БТПП мащабите вече са различни и светът е глобално се... 

Заглавие: Мисията (не)възможна: Бизнесът иска внос на работна ръка от чужбина
Дата: 03.06.2024 13:04
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Наемането на индийци у нас е социален дъмпинг на пазара на труда, смята синдикалист
Дата: 01.06.2024 14:17
Медия: Банкеръ

Заглавие: Търговско-промишлена палата – Стара Загора отчете дейността си за 2023 г.
Дата: 01.06.2024 03:00
Медия: Искра.бг

Заглавие: Предприемачът Красимир Дачев: Ще внасяме работници от Индия, българите не искат да работят
Дата: 31.05.2024 14:31
Медия: Буднаера

Заглавие: Драгомир Драганов разговаря с посланика на Румъния относно ремонта на Дунав мост
Дата: 02.06.2024 14:36
Медия: Русе 24

https://forbesbulgaria.com/2024/06/03/misiyata-nevazmozhna-biznesat-iska-vnos-na-rabotna-raka-ot-chuzhbina/
https://banker.bg/2024/06/01/%D0%B4%D1%8A%D0%BC%D0%BF%D0%B8%D0%BD%D0%B3/
https://www.iskra.bg/targovsko-promishlena-palata-stara-zagora-otchete-deynostta-si-za-2023-g/
http://www.budnaera.com/202402f/24022351.html
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Dragomir-Draganov-razgovarya-s-poslanika-na-Rumuniya-otnosno-remonta-na-Dunav-most-2137099


След официалното откриване на летния туристическия сезон очаквано се засили и трафикът на леки автомобили
от Румъния към родното Черноморие. Данните сочат, че само за изминалото денонощие през ГКПП "Дунав мост"
при Русе в страната са влезли над 2500 леки автомобила. В тази връзка и имайки предвид очаквания основен
ремонт на мостовото съоръжение, което би трябвало да започне още от следващия месец,... 

Според Любослав Костов преди да внася работници от Индия, държавата трябва първо с активни мерки да
направи опит да включи в пазара на труда онези, които не участват в него Наемането на индийци е социален
дъмпинг на пазара на труда в България и на заплащането на българските работници. Тази позиция застъпи си в
ефира на БНТ главният икономист на КНСБ Любослав Костов по повод инициативата на Бълга... 

Текстилната организация в Кюстендил изпълнява редица европейски средства, с които подпомага развитието на
регионаБлагодарение на европейските средства за сближаване български фирми успяват да се спасят от фалит.
Това е най-красноречивият пример за успешното партньорство между отделните държави и организации,
коментира Йордан Беловодски, главен секретар на Кюстендилската търговско-промишлена палата... 

След официалното откриване на летния туристическия сезон очаквано се засили и трафикът на леки автомобили
от Румъния към родното Черноморие. Данните сочат, че само за изминалото денонощие през ГКПП "Дунав мост"
при Русе в страната са влезли над 2500 леки автомобила. В тази връзка и имайки предвид очаквания основен
ремонт на мостовото съоръжение, което би трябвало да започне този месец, областният ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
11)

Увеличението на цената на природния газ с 8% няма да повлияе толкова негативно на пазара. Въпросът е друг,
къде е ситуирана тази нова цена в средата на съседните пазари и конкурентите доставки. Това не е цената, на
която се търгува газа в цяла България. Проблемът с дребните потребители е, че техните цени винаги са свързани с
тези на обществения доставчик. Това каза Кирил Темелков, заместник предсе... 

Хала Томасдотир, известна бизнесдама и предприемач, спечели убедително президентските избори в Исландия,
след като победи Катрин Якобсдотир, опитен политик, която преди това заемаше поста на министър-председател,
предадоха ДПА и Франс прес. Надпреварата бе изключително напрегната до последните етапи от преброяването
на гласовете, когато Якобсдотир най-накрая призна поражението си и поздрави Томасд... 

Заглавие: Наемането на индийци у нас е социален дъмпинг на пазара на труда, смята синдикалист
Дата: 03.06.2024 10:40
Медия: Econ

Заглавие: Подкаст | Европейските средства за сближаване спасяват фирми от фалит
Дата: 03.06.2024 10:28
Медия: Economic

Заглавие: При тапи облекчават проверките на Дунав мост
Дата: 03.06.2024 06:31
Медия: Arena media

Заглавие: Как ще се отрази на бизнеса увеличението на природния газ с 8%
Дата: 01.06.2024 09:02
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Хала Томасдотир спечели президентските избори в Исландия
Дата: 02.06.2024 20:06
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Германски професори съветват как да увеличите личните си пари
Дата: 02.06.2024 08:31
Медия: 24 часа Пловдив

https://econ.bg/%D0%9C%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/%D0%9D%D0%B0%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B9%D1%86%D0%B8-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%B5-%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D0%B4%D1%8A%D0%BC%D0%BF%D0%B8%D0%BD%D0%B3-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%BC%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%81%D1%82_l.a_i.807153_at.6.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/podkast-evropejskite-sredstva-za-sblijavane-spasjavat-firmi-ot-falit
http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=55523
http://dartsnews.bg/2024/06/01/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5/
https://www.bta.bg/bg/news/world/682039-hala-tomasdotir-specheli-prezidentskite-izbori-v-islandiya
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/18068557


Финансовата грамотност е съществена част от живота ни, но това не означава, че всички хора са си изградили ясна
житейска концепция по отношение на парите. Германски експерти обясняват защо си струва да си изградим
такава концепция и как да придобием по-отговорно отношение към финансовото си положение, информира БТА.
Парите имат значение Независимо дали ни харесва или не, парите оказват огромно вли... 

Държавата няма място на търговец, предприемач и строител с нашите пари, и ние сме единствената политическа
сила, която работи за това. Нашите пари трябва да отидат за това държавата да бъде там, където имаме нужда от
нея - в здравеопазване, образование и сигурност. Това каза на предизборна среща с граждани на Хасково водачът
на листата на "Синя България" за областта Петър Москов, съобщиха от щаба ... 

Цените на самолетните билети в Европа и Азия започват да формират връх или да се понижават. Това е признак,
че продължителният бум на пътуванията след пандемията COVID-19, което е спънка за авиокомпаниите,
изпитващи затруднения с по-високите разходи и ограничената наличност на самолети. Глобалният дисбаланс
между предлагането на полети и отложеното търсене с отварянето на пътванията след пандемият... 

По време на Общото събрание на членовете на Българо-румънска търговско-промишлена палата беше прието
новото име на организацията Българо-румънска търговска камара / Bulgarian – Romanian Chamber of Commerce.
Управителният съвет се разшири с още трима професионалисти, доказали се в сферите, в които работят –
Елеонора Иванова, Ивелина Ламбова и Кирил Иванов. Посланиците на България в Румъния и на Рум... 

Сдружението на общините покани за разговор ръководствата на трите електроразпределителни дружества в
страната. Поставени бяха въпросите за развитието на мрежата, своевременното отстраняване на аварии и
координацията между институциите. Срещата се организира като продължение на поредицата от инициативи на
УС на НСОРБ за намиране на трайно решение на множество системни проблеми, констатирани от общи... 

Какво предстои за малкия и среден бизнес, с оглед на новите изисквания и регламенти за оповестяване на
информация за устойчивото развитие, обсъждаха експерти и участници в поредната конференция, организирана
съвместно от националния ежедневник 24 часа и лидера на банковия пазар в България - ОББ. Събитието се
проведе на 30 май 2024 г., в София Тех парк, като в него се включиха със свои позиции, екс... 

Заглавие: Парите ни трябва да отиват за здравеопазване, образование и сигурност, каза водачът на листата на
"Синя България" за Хасково Петър Москов
Дата: 01.06.2024 15:26
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: След достигнатия връх: Цените на самолетните билети в Европа и Азия тръгват надолу
Дата: 02.06.2024 12:48
Медия: Експерт

Заглавие: Българо – румънска търговско – промишлена палата стана Българо – румънска търговска камара
Дата: 31.05.2024 21:22
Медия: Русе инфо

Заглавие: Общините и електроразпределителните дружества – изгубени в превода или в канцеларщина
Дата: 03.06.2024 12:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Устойчивата трансформация при малкия и среден бизнес във фокуса на четвъртата конференция от
поредицата "24 часа и ОББ за устойчиво развитие"
Дата: 03.06.2024 12:10
Медия: Обединена българска банка

Заглавие: Идея за биоразградима опаковка спечели голямата награда на Panda Labs
Дата: 03.06.2024 12:24
Медия: Под тепето

https://www.bta.bg/bg/vote-epns2024/681595-parite-ni-tryabva-da-otivat-za-zdraveopazvane-obrazovanie-i-sigurnost-kaza-vod
https://www.expert.bg/macroview/transport/sled-dostignatija-vryh-cenite-na-samoletnite-bileti-v-evropa-i-azija-trygvat-nadolu-2233998.html
https://rousse.info/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%BE-%D1%80%D1%83%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%88%D0%BB%D0%B5-13/
https://kmeta.bg/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8-%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D1%80%D0%BE%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5/
https://www.ubb.bg/news/view/ustoychivata-transformatsiya-pri-malkiya-i-sreden-biznes-vav-fokusa-na-chetvartata-konferentsiya-ot-poreditsata-24-chasa-i-obb-za-ustoychivo-razvitie
https://podtepeto.com/novini/ideya-za-biorazgradima-opakovka-specheli-golyamata-nagrada-na-panda-labs/


Panda Labs – програмата за иновации на природозащитната организация WWF излезе с нова порция от ценни
идеи за опазване на околната среда. Нейният семестър, посветен на устойчивия начин на живот и иновациите за
човека, вдъхновени от природата, завърши с вълнуващ мастър клас и церемония по награждаване на отбора,
създал най-иновативната идея. "Тази пролет семестърът "Бъдещето на природата" стартира ... 

Тя отива за отбор от възпитанички на Математическата гимназия в БургасPanda Labs – програмата за иновации на
природозащитната организация WWF излезе с нова порция от ценни идеи за опазване на околната среда.
Нейният семестър, посветен на устойчивия начин на живот и иновациите за човека, вдъхновени от природата,
завърши с вълнуващ мастър клас и церемония по награждаване на отбора, създал най-иноват... 

Снимка: Shutterstock, Автор: БЛИЦ Ако се стигне до внос от трети държави, по-скоро да се обърнем към
българската диаспора в Молдова, в Украйна, в други части на Европа, препоръчва той Наемането на индийци за
работа у нас по-скоро се нарича социален дъмпинг на пазара на труда в България и на заплащането на
българските работници. Първо трябва да направим опит да включим онези, които не са включени н... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Стотици дни болнични и милиони левове загуба - така работодатели определят порочната практика с издаването
на фалшиви медицински документи за временна нетрудоспособност. Търговско-промишлената палата в
Кюстендил предлага законодателни промени, които да я пресекат. Те настояват за проверка на болничните
листове от лекари, избрани от работодателя, както и съкращаване на процедурата по обжалване. Ге... 

Висшият мениджмънт в компаниите не осъзнава спешността на действията, които трябва да предприеме, за да
ускори внедряването на AI в организациите. Това показват данни от глобално проучване на Adecco Group,
проведено в партньорство с Oxford Economics сред 2000 топ мениджъри. Целта му е да изследва промените на
пазара на труда от гледна точка на топмениджмънта в компаниите. Две трети (67%) от ръково... 

Когато Скот Мур загуби работата си през 2015 г. поради съкращаване на бюджета в университетския факултет,
където работеше, софтуерният инженер с увредено зрение не беше много притеснен. След десетилетие опит в ИТ,
той се смяташе за експерт в изграждането на уебсайтове и приложения. "Едва когато бях там и търсех нова
работа, осъзнах, че нямам правилните умения . . . цялата област на уеб разработкат... 

Заглавие: Биоразградима опаковка за хранителни изделия спечели голямата награда на Panda Labs
Дата: 03.06.2024 11:33
Медия: АГРО.БГ

Заглавие: Икономист: Българин и германец могат да си купят това с минималната работна заплата
Дата: 03.06.2024 08:31
Медия: Буднаера

Заглавие: За фалшиви болнични листове, които точат милиони левове, алармират работодатели от Кюстендил
Дата: 31.05.2024 17:41
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Бизнесът у нас не е готов за изкуствения интелект
Дата: 03.06.2024 12:00
Медия: Марица

Заглавие: Предизвикателствата на повишаването на уменията за маргинализирани работници
Дата: 03.06.2024 06:14
Медия: WorldNews.bg

Заглавие: В гимназията по транспорт в Сливница учат и младежи от София
Дата: 03.06.2024 11:32
Медия: Радио София

https://agro.bg/novini/okolna-sreda/biorazgradima-opakovka-za-hranitelni-izdeliya-specheli-golyamata-nagrada-na-panda-labs/
http://www.budnaera.com/202403f/24030115.html
https://bntnews.bg/news/za-falshivi-bolnichni-listove-koito-tochat-milioni-levove-alarmirat-rabotodateli-ot-kyustendil-1280319news.html
https://www.marica.bg/biznes-zona/biznest-u-nas-ne-e-gotov-za-izkustveniq-intelekt
https://worldnews.bg/n/predizvikatelstvata-na-povishavaneto-na-umeniyata-za-marginalizirani-rabotnitsi_267429/
https://bnr.bg/sofia/post/101999878/v-profesionalnata-gimnazia-po-transport-v-slivnica-uchat-i-mladeji-ot-sofia


Когато човек влезе в професионалната гимназия по транспорт "Н. Й. Вапцаров" - гр.Сливница, го посреща ромолът
на изкуственото водопадче, което клокочи в алпинеума на фоайето. Срещу него са разположени моделите, с които
абитуриентите тази година се дипломират и това са светещи, издаващи звук и работещи мотори, фарове и други
части на автомобила. През прозореца се вижда част от двора, където са изгр... 

ОЩЕ ОТ ИКОНОМИКАБългария е сред страните в ЕС с най-дълга работна седмица. Това показват наскоро
публикувани данни на Евростат колко часа седмично работят европейците. При средно за целия ЕС 36.1 часа през
2023 г. най-дълга работна седмица имат Гърция (39,8 часа), Румъния (39,5), Полша (39,3) и България (39,0). На
другия полюс са Холандия - с най-кратката работна седмица (32,2 часа), следвана от ... 

Все повече хора променят начина, по който се хранят на работното си място, като причините за това са различни -
от инфлацията до работната култура"Обедната почивка е мъртва". Материал с такова заглавие публикува наскоро
авторитетната американска медия NBC News. Причините могат да се търсят на много места – в хоумофиса, във
все по-намаляващите финансови възможности на служителите, в инфлацията. Или... 

Министерството на труда и социалната политика предоставя 350 409 лв. за осигуряване на заетост на безработни
лица в Русенско, стана ясно от проведена среща между областния управител Драгомир Драганов и директора на
дирекция "Бюро по труда" Йоанна Терзиева. Програмата е насочена към трайно безработни, младежи до 29-
годишна възраст /включително/, както и хора над 55 години, безработни с основно и по... 

От момента, в който нашите ранни предци за първи път са ударили заедно кремък, за да запалят огън,
повишаването на уменията е част от човешката еволюционна история: новите изобретения изискват майсторство;
с майсторството идва успехът. Никога това основно уравнение не се е оказвало по-вярно. В днешната все по-
доминирана от технологиите епоха императивът да се поддържат на върха на най-новите инова... 

Заключителното събитие на Оперативна програма "Иновации и конкурентоспособност" 2014-2020 и откриващото
на Програма "Конкурентоспособност и иновации в предприятията" 2021-2027 г. ще се проведе днес, съобщават на
интернет страницата си от София Тех Парк, които са домакин на форума. Основната тема е ускоряване на растежа
чрез иновации, технологии и инвестиции. Събитието ще се състои от 10:30 часа в ... 

Covid пандемията промени изцяло разбиранията за работното място и организацията на процесите. Тоталната

Заглавие: България е сред страните в ЕС с най-дълга работна седмица
Дата: 03.06.2024 10:56
Медия: Сега

Заглавие: Отива ли обедната почивка в историята
Дата: 03.06.2024 09:37
Медия: Profit

Заглавие: Държавата отпуска над 350 000 лв. за временна заетост
Дата: 03.06.2024 06:31
Медия: Arena media

Заглавие: Промените в технологиите и поколенията повишават неотложността на повишаването на уменията
Дата: 03.06.2024 06:14
Медия: WorldNews.bg

Заглавие: Ускоряване на растежа чрез иновации, технологии и инвестиции е темата на събитие в София по
Програмата за конкурентоспособност
Дата: 03.06.2024 06:00
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Високотехнологичен офис или висока заплата? Очакванията на служителите се променят.
Дата: 02.06.2024 21:00
Медия: Money.bg

https://www.segabg.com/hot/category-economy/bulgariya-e-sred-stranite-es-nay-dulga-rabotna-sedmica
https://profit.bg/article/2024060107544124203
http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=55517
https://worldnews.bg/n/promenite-v-tehnologiite-i-pokoleniyata-povishavat-neotlojnostta-na-povishavaneto-na-umeniyata_267427/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/682094-uskoryavane-na-rastezha-chrez-inovatsii-tehnologii-i-investitsii-e-temata-na-sa
https://money.bg/companies/visokotehnologichen-ofis-ili-visoka-zaplata-ochakvaniyata-na-sluzhitelite-se-promenyat.html


изолация и новите бизнес модели доведоха до различни тенденции, родиха по-високи изисквания и различни
приоритети. А днес работодателите повече от всякога трябва да се постараят, за да извадят своите служители от
комфорта на собствения им дом. На този фон, едва ли е изненада фактът, че критериит... 

Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви.
Съдържание от A1 А1 стартира менторската програма STEMfem Junior. Тя е предназначена за момичета в
ученическа възраст, които изучават и се вълнуват от технологии, инженерство и математика.В инициативата могат
да се включат ученички в 11 и 12 клас, изучаващи специалности като системно или приложно прог... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

XIII-тото издание на годишните MEDIA Awards 2024 бе в подкрепа на деца-таланти Легендарният журналист и
водещ на едно от най-гледаните предавания в родния ефир "ЕвроДикоф" – Сашо Диков, бе отличен с награда за
цялостен принос от XIII-тото издание на годишните MEDIA Awards 2024.Церемонията се проведе в залата на БТПП
в София и по традиция отбеляза и най-българския празник 24 май."Сашо Диков е изне... 

"Самият факт, че след толкова години в България се води геополитически дебат, показва, че под повърхността има
пластове на хора, на интереси, които нямат нищо общо с геополитическата ориентация на България". Това заяви
бившият външен министър Надежда Нейнски в предаването "На фокус" по повод скандала с изтеклата грама от
служебния премиер Димитър Главчев до българския посланик Лъчезара Стоева час ... 

Има голям дисонанс между това, което публично се твърди и това, което в действителност се случва, твърди
бившият външен министър"Самият факт, че след толкова години в България се води геополитически дебат,
показва, че под повърхността има пластове на хора, на интереси, които нямат нищо общо с геополитическа
ориентация на България". Това заяви бившият външен министър Надежда Нейнски в предаването "... 

Ако българският представител в ООН се беше съобразил с оповестената грама да гласува "Въздържал се",
репутационната щета за страната ни щеше да е огромна. Това заяви бившият външен министър Надежда Нейнски
по повод скандала с изтеклата грама от служебния премиер Димитър Главчев до българския посланик Лъчезара
Стоева час преди гласуването на резолюция за избиването на мъже и младежи през юли 1995 г... 

Заглавие: А1 стартира програма за развитие на момичетата в технологичната сфера – "STEMfem Junior"
Дата: 03.06.2024 12:54
Медия: Дневник

Заглавие: Сашо Диков и ТВ1 България с награди за опазване свободата на словото
Дата: 01.06.2024 14:33
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Надежда Нейнски: Има пластове на хора, на интереси, които нямат нищо общо с геополитическата
ориентация на България
Дата: 02.06.2024 20:02
Медия: Днес News

Заглавие: Нейнски: В България има социални пластове, които нямат нищо общо с геополитическата ориентация
Дата: 02.06.2024 19:22
Медия: Епицентър

Заглавие: Нейнски за резолюцията за Сребреница: Щетите щяха да са огромни, ако се бяхме въздържали
Дата: 02.06.2024 18:21
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Надежда Нейнски: Има пластове на хора, на интереси, които нямат нищо общо с геополитическата
ориентация на България
Дата: 02.06.2024 18:09
Медия: Факти

https://www.dnevnik.bg/pr_sfera/2024/06/03/4633238_a1_startira_programa_za_razvitie_na_momichetata_v/
http://dartsnews.bg/2024/06/01/%D1%81%D0%B0%D1%88%D0%BE-%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B8-%D1%82%D0%B21-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%81-%D0%BD%D0%B0%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE/
https://dnesnews.bg/2024/06/%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%B5%D0%B9%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%85%D0%BE%D1%80%D0%B0-%D0%BD/
https://epicenter.bg/article/Neynski--V-Balgariya-ima-sotsialni-plastove--koito-nyamat-nishto-obshto-s-geopoliticheskata-orientatsiya/351769/2/0
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/18072843
https://fakti.bg/bulgaria/885443-nadejda-neinski-ima-plastove-na-hora-na-interesi-koito-namat-nishto-obshto-s-geopoliticheskata-orientacia-na-balgaria


Според бившия външен министър, ако българският представител в ООН се беше съобразил с оповестената грама
да гласува "Въздържал се", репутационната щета за страната ни щеше да е огромна"Самият факт, че след толкова
години в България се води геополитически дебат, показва, че под повърхността има пластове на хора, на интереси,
които нямат нищо общо с геополитическата ориентация на България". Това зая... 

През 1940-те бабата и дядото на Клаудия Шайнбаум бягат от България в Мексико. Тя беше кметица на Мексико
сити, а днес е кандидатка за президентския пост. Клаудия Шайнбаум може да стане първата президентка на
Мексико.Още като 15-годишна Клаудия Шайнбаум започва да се интересува от политика. Бедността, корупцията и
замърсеният въздух в Мексико са теми, към които младото момиче навремето не остава бе... 

Мексиканците гласуват в неделя на избори, на които почти сигурно ще бъде избрана първата жена президент на
страната. Кандидатката на управляващата партия Клаудия Шейнбаум, бивш кмет на Мексико Сити и инженер по
образование, има 17% преднина пред основната си съперничка – кандидатката на опозицията Сочитъл Галвес,
малко преди вота. Бивша кметица на Мексико Сити с докторантура по електроинженерство,... 

С наближаването на европейските избори на 9 юни предизборната кампания е в разгара си и партиите отдавна са
очертали политиките, на които отдават най-голямо значение. В изборите в Дания ще участват 11 политически сили,
като тук ще проследим кои са темите, които всяка от тях смята за най-важни в навечерието на предстоящия вот.
Към всяка от партиите е отбелязана и подкрепата, която получава според ... 

В 64 държави по целия свят и на всеки континент има имоти, които са собственост на 3604 българи. Това показват
данни на НАП, предоставени на "24 часа" и публикувани от изданието. До 30 април бе срокът, в който физическите
лица обявяват за 2023 г. доходите и недвижимостите зад граница. Бройката на българите-собственици е по-малка
от тази на самите имоти, защото някои са обявили, че имат повече от е... 

Български източник, близък до Ружа Игнатова, е разказал пред Би Би Си, че криптокралицата може да е плащала
на Таки до 100 000 евро на месец за защита. Изпълнителният директор на фалшивата криптовалута OneCoin Ружа
Игнатова е най-издирваната жена от ФБР. Тя открадна милиарди, след което изчезна. Нови доказателства
разкриват какво може да се е случило. Търсенето на Ружа Игнатова претърпява неочаква... 

Проектът, за който още не е показана архитектурна визия, е за жилища, офиси, търговски обекти, детска градина,
подземни паркинги и вътрешен парк, като се предвиждат четири нови сгради с максимална височина 50 метра

Заглавие: Жена с български корени може да стане президентка на Мексико
Дата: 02.06.2024 12:21
Медия: Дойче Веле

Заглавие: За първи път Мексико избира президент между две дами – едната е с български корени
Дата: 02.06.2024 10:49
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Отбрана, зелена енергия и стриктен граничен контрол – приоритетите пред партиите в Дания преди
европейските избори
Дата: 03.06.2024 09:08
Медия: Новини.бг

Заглавие: 3604 българи с имоти в 64 страни по света
Дата: 03.06.2024 12:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Източник на Би Би Си: Ружа Игнатова може да е плащала на Таки до 100 000 евро на месец за защита
Дата: 03.06.2024 13:12
Медия: Новинар

Заглавие: Издадено е разрешение за строеж за новия комплекс на мястото на бившия завод "Витоша" в София
Дата: 03.06.2024 13:11
Медия: Сити Билд

https://www.dw.com/bg/klaudia-sajnbaum-zena-s-blgarski-koreni-moze-da-stane-prvata-prezidentka-na-meksiko/a-66064300
https://tribune.bg/bg/svqt/za-parvi-pat-meksiko-izbira-pr/
https://novini.bg/sviat/eu/848258
https://www.flashnews.bg/3604-balgari-s-imoti-v-64-strani-po-sveta/
https://novinar.bg/iztochnik-na-bi-bi-si-ruzha-ignatova-mozhe-da-e-plasthala-na-taki-do-100-000-evro-na-mesecz-za-zasthita
http://citybuild.bg/news/izdadeno-e-razreshenie-za-stroej-za-noviya-kompleks-na-myastoto-na-bivshiya-zavod-vitosha-v-sofiya


Източник: НАГ ХРОНОЛОГИЯ Бившият завод "Витоша" е проектиран в края на 60-те години на миналия век, а
строителството е завършено през 1973 г. Съществуващите сгради условно се състоят от... 

През септември 2019 г. BBC започна да разказва невероятната история на Ружа Игнатова, българката, издирвана
от ФБР след като измами инвеститори с $4,5 милиарда (£3,54 милиарда) чрез фалшивата си криптовалута, преди
да изчезне безследно. В нов епизод от разследването BBC Eye и Panorama проучват близките й връзки с боса на
организираната престъпност Таки и твърденията, публикувани първо от BIRD, че ... 

Заглавие: С източници и документи на Европол: BBC потвърждава връзката на Таки с Ружа Игнатова и схемата
OneCoin Журналистите от BIRD се включиха в раследването
Дата: 03.06.2024 13:02
Медия: Bird

https://bird.bg/ruja-taki-bbc-bird/
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